



Date: 04/12/2018

Reference: waz/FIN/CFO/ADX/2018/04

التاريخ: 2018/12/04 المرجع: WAZ/FIN/CFO/ADX/2018/04

Mr. Saif Sayyah Al Mansouri Head of Companies Listing Department Abu Dhabi Securities Exchange السيد / سيف صياح المنصوري المحترم رئيس إدارة إدراج الشركات سوق أبوظبي للأوراق المالية

Subject: Notification from the Company regarding the change in its shareholder's ownership

الموضوع: تنويه من الشركة بخصوص تغير نسب ملكية مساهميها

Reference to the above subject, and to ensure the compliance with the SCA - Board of Directors' resolution No.3 of 2000 concerning the regulations of disclosure and transparency, and subsequent to the recent trading activities, Wahat Al Zaweya Holding PJSC (the "Company") would like to notify the shareholders that Bonyan International Investment Group (Holding) LLC had sold (1.08%) from its ownership in the Company and it owns currently 155,057,455 shares equal to 6.70% of the share capital of the Company.

بالإشارة للموضوع أعلاه، والتزاماً منا بقرار الهيئة رقم 3 لمسنة 2000 في شأن النظام الخاص بالإفصاح والشفافية، وتباعاً لحركة التداول الأخيرة تود شركة واحة الزاوية القابضة ش.م.خ. ("الشركة") إعلام السادة المساهمين بأن مجموعة بنيان الدولية للإستثمار (القابضة) ذ.م.م قد قامت ببيع ما نسبته (1.08) من حصتها في شركة واحة الزاوية القابضة ش.م.خ. حيث اصبح عدد الأسهم المملوكة لمجموعة بنيان الدولية (القابضة) ذ.م.م 24.55,057,455 سهم أو ما يعادل 6.70% من إجمالي رأس مال الشركة.

Kind Regards,

Motasem Alahmad Group CFO Wahat Al Zaweya Holding PJSC aughill anly
WAHAT AL ZAWIER
WAHAT AL ZAWIER

وتفضلوا بقبول فانق الإحترام و التقدير،

معتصم الأحمد الرئيس التنفيذي المالي للمجموعة شركة واحة الزاوية القابضة ش.م.خ.